
MIRA KUZMIJAK, DELEGATKA
NA 9. KONGRESU ZKS

Mladi se
premalo
zanimajo
za probleme
»Prepričana sem, da bo-

mo po kongresu slovenskih
komunistov tudi med štu-
denti povečali družbeno-
politično aktivnost, pred-
vsem pa kritičnost in odgo-
vornost,« je menila Mlra
Kuzmijak, ki bo na kongre-
su sodelovala v javni raz-
pravi z oceno delovanja
družbeno-političnih orga-
nizacij, predvsem Zveze
komunistov Slovenije, na
visokošolskih organizaci-
jah združenega dela; oce-
no so pripravili člani vseh
štirih osnovnih organizacij
Zveze komunistov Sloveni-
je na Ekonomski fakulteti
Borisa Kidriča v Ljubljani

»Mladi, tako tisti v zdru-
ženem delu, kot oni, ki se
še izobražujejo, se danes
na splošno vse manj zani-

. majo za probleme okoli se-
be,« pripoveduje iz svojih
izkušenj Mira Kuzmijak, ki
sama sicer ni več mladinka,
pa rnladinski organizaciji
na fakulteti še vedno rada
priskoči na pomoč z nasve-
ti. Ker je bila Mira še pred
dvema letoma zaposlena v
Lekovem tozdu Kozmetika
v Ljubljani kot prodajna re-
terentka, zdaj pa je redno
vpisana v drugem letniku
Ekonomske fakultete kot
študentka \z dela, si je veli-
ko koristnih izkušenj na-
brala prav v združenem
del-u.

So imeli mladi v Leku
drugačne probleme, kot jih
imajo njihovi tovariši na fa-
kulteti? Mira meni, da ne.
Povsod pa se je srečala s
pojavom, da tisti mladinci,
ki stopijo v vrste zveze ko-
munistov Slovenije prene-
hajo z delom v mladinski
organizaciji. Predvsem
združeno delo nudi mladin-
ski organizaciji velike mož-

nosti, kot je menila Mira, da
bi se kot družbeno-politič-
na organizacija uveljavila
tudi in predvsem na druž-
benopolitičnem področju
in ne le v športu ter kulturi.

Na Ekonomski fakulteti
Borisa Kidriča v Ljubljani,
kjer je bila Mira v lanskem
študijskem letu - v svojem
prvem letniku - namestnica
sekretarja osnovne organi-
zacije Zveze komunistov
Slovenije, letos pa je sekre-
tarka osnovne organizacije
drugih letnikov, so si mladi
komunisti to leto odgovor-
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neje razdelili naloge in zao-
strili odgovornost ne le do
družbeno-političnega dela,
ampak tudi do študija.
»Včasih se je namreč doga-
jalo,« je pripovedovala Mi-
ra, »da so bili mladi - aktiv-
ni v družbeno-političnih or-
ganizacijah - glede na učni
uspeh, slabši študentje. To
pa vsekakor ni prav, saj se
vsak potrjuje in izkaže sko-
zi svoje celovito delo. Oelo
študentov in vse šolajoče
mladine pa je predvsem
študij in učenje,« je menila
Mira.

Da bi dosegli boljše de-
lovne rezultate, so si mladi
komunisti na Ekonomski
fakulteti Bonsa Kidriča raz-
delili delo po področjih. Za
zaostritev odgovornosti so
določili stalne člane.ki bo-
do spremljali delo zbora
letnika, sveta letnika, štu-
dijskega letnika, študijske
komisije, in člane, ki bodo
stalno delovali v komisijah
Zveze socialistične mladine
Slovenije. Prav sodelovanje
mladih komunistov z mla-
dinsko organizacijo na fa-
kulteti $e šepa. »Pri tem pa
moram poudariti, je dejala
Mira,« da je izmed 365 vpi-
sanih študentov v drugem
letniku, relativno malo ko-
munistov - samo 30 •< Te-
mu je v neki meri vzrok tudi
osip brucov, ki je vsako leto
na Ekonomski fakulteti kar
precejšen. Med njimi je bilo
tudi nekaj mladih komuni-
stov.

Pred 9. kongresom Zveze
komunistov Slovenije so
člani vseh štirih osnovnih
organizacij, iz vseh štirih
letnikov skupaj s profesorji
in ostalimi zaposlenimi, te-
meljito obravnavali kongre-
sno resolucijo. Menijo, da
je preobsežna in napisana
v težkem slogu. »Izkazalo
se je.-< je povedala Mira,«
da so študentje višjih letni-
kov laže razpravljali o kon-
gresnih dokumentih, kot pa
bruci, saj je bil le-tem za-
pleteni jezik velikokrat tež-
ko razumljiv. Kaj je šele bilo
v združenem delu?« se
sprašuje Mira. »Poleg tega
je dokument tudi preveč
splošen in ne ponuja kon-
kretnih rešitev za nadaljnje
delo. Tega pa si mladi ko-
munisti najbolj želimo,«
sva zaključili pogovor.
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